
 
 

Protokoll – Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 

Hampetorp-Odensbackens IF 

Onsdagen 2020-11-11 kl 20:00 

Via Zoom 

 

 

Närvarande: Johan Lundström, Oskar Axelsson, Jörgen Setterman, Marko Hiltunen, Anders 

Persson  

  

 

§1. Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar närvarande välkomna till detta helt 

elektroniska och corona-säkra möte.  

  

§2. Förslaget på dagordning granskades och godkändes.  

 

§3. Föregående protokoll lästes igenom och godkändes.  

 

§4. Rapporter och skrivelser.  

 Städdag har anordnats, det något färre deltagare än vad vi hade hoppats på 

men det kanske inte är så konstigt med tanke på situationen i samhället.  

Vi blev iaf klara med allt utvändigt och omklädningsrummen är städade.  

 Inköp: 9-mannamålen som inhandlats har kommit och är förvarade i 

rotundan.  

 Städmaterial har införskaffats med hjälp av generös sponsor.   

 Släpkärra inhandlats till Odenvallen.  

 

§5. Ekonomi. 

 Oskar redovisade ekonomin som är i balans. Vi har investerat en del i 

anläggningen under året men det är inget som tynger resultatet.  

 



§6. Idrottsplatsen 

 Padelbanan är på gång, 23/11 startar grävningarna för kommande plattan, 

målet är att gjutningen ska vara klar innan vintern. Banan i sin helhet hoppas 

vi kommer stå klar till nästa säsong. Vi är mycket positiva till responsen och 

engagemanget kring padelbanan, det är många som vill vara med och hjälpa 

till med smått och gott.  

Nästa organiserade möte kring padelbanan är inplanerad till måndagen den 

16/11 och mötet hålls via Zoom.  

Leverantör av bur bestäms vid nästa möte. 

§7. Övriga frågor  

 Inget övrigt att rapportera.  

  

§8. Nästa möte  

 Tisdagen den 15/12 kl 19:30 via Zoom.  

 

 

 

 Ordförande     Sekreterare 

 

 Johan Lundström    Marko Hiltunen 


